
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

Θέμα: «Σχετικά με τη λειτουργία τραπεζικού καταστήματος στα Σέρβια» 

 

Η Βουλευτής ΠΕ Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει προς τον κ. Υπουργό 
Οικονομικών αναφορά με συνημμένη την από 15.06.2021 επιστολή του Δημάρχου 
Σερβίων κ. Χρήστου Ελευθερίου, ο οποίος επικαλείται πληροφορίες βάσει των 
οποίων οδεύει προς κλείσιμο το υποκατάστημα 1241 της Τράπεζας Πειραιώς στα 
Σέρβια. Όπως όμως ευλόγως επισημαίνεται στην επιστολή, το συγκεκριμένο 
υποκατάστημα εξυπηρετεί περισσότερες από 30 κοινότητες και 6 οικισμούς τόσο του 
Δήμου Σερβίων όσο και όμορων Δήμων, δηλαδή μιας μεγάλης γεωγραφικής έκτασης 
με ιδιαίτερα μορφολογικά και πληθυσμιακά χαρακτηριστικά. Επομένως τυχόν 
κλείσιμό του θα επιφέρει δυσκολίες στην εύρυθμη λειτουργία της τοπικής κοινωνίας 
και θα προσθέσει νέα προβλήματα στην καθημερινότητα των πολιτών, 
επιχειρηματιών, καταστηματαρχών και συνταξιούχων, που ήδη βιώνουν τις 
συνέπειες της υγειονομικής και οικονομικής κρίσης, σε συνδυασμό με τη βίαιη 
μετάβαση της περιοχής στην μεταλιγνιτική εποχή. Επειδή ένα τέτοιο ενδεχόμενο έχει 
ήδη προκαλέσει μεγάλη αναστάτωση σε κατοίκους της υπαίθρου, σε 
συναλλασσόμενους πολίτες και επηρεάζει αρνητικά την τοπική επιχειρηματικότητα 
και τη λειτουργία του πρωτογενούς τομέα της περιοχής, ο Δήμαρχος Σερβίων επιζητεί 
τη συμβολή της Πολιτείας ώστε αυτό το ενδεχόμενο να αποτραπεί.  
 

Επισυνάπτεται επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να μας 
ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 15 Ιουνίου 2021  

Η καταθέτουσα βουλευτής 

Καλλιόπη Βέττα 


